



本院副主席李曠怡先生(中)於「第32屆香港國際教育及職業展」參觀本院展位。Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (centre), Vice-Chairman, visited the TWGHs exhibition booth in the “32nd Hong Kong International Education and Careers Expo”.



本院團隊向東華三院馮黃鳳亭中學的中四及中五學生介紹東華三院就業機會及職業發展路向。TWGHs staff team introduced job opportunities and career information to Form 4 and 5 students of TWGHs Mrs. Fung Wong Fung Ting College.



活動消息
LATEST NEWS

4.7, 8.7 & 17.7

推廣僱主形象 — 積極吸納人才 Outreaching Recruitment - Boosting Employer Image

本院人力資源科一直透過多元途徑聯繫夥伴機構，以擴闊招聘網絡及吸納優秀人才。除了參加「第32屆香港國際教育及職業展」外，本院亦特別為東華三院馮黃鳳亭中學學生舉辦就業講座，以及參與勞工處舉辦的「求職新路向」招聘會，廣納人才，推動青年就業發展。

The Human Resources Division of TWGHs has explored various channels through partnering with organisations to broaden its recruitment network and attract talents. In addition to participating in the “32nd Hong Kong International Education and Careers Expo”, the Group also conducted a career sharing session for students of the TWGHs Mrs. Fung Wong Fung Ting College and took part in the “Exploring New Opportunities Job Fair” organised by the Labour Department for recruitment of talents.



服務焦點
SERVICE FOCUS

26-28.6

第三屆（大灣區） 香港一條龍學校教育展

Third (GBA) Hong Kong Through-Train School Expo

東華三院屬下中學、小學及幼稚園參與了一連三日於亞洲國際博覽館舉行的「第三屆（大灣區）香港一條龍學校教育展」。是次參展旨在向本地家長、大灣區內地城市家庭，以及透過「高才通」等計劃來港的人才子女，全面展示本院的辦學理念、多元化課程設計，以及全人教育的優勢。

TWGHs Secondary, Primary, and Kindergarten Schools participated in the three-day “Third (GBA) Hong Kong Through-Train Schools Expo” at the AsiaWorld-Expo. The Expo served as a platform to showcase the Group’s educational philosophy, diversified curricula, and strengths in all-round education to local parents, families from Greater Bay Area cities in Chinese Mainland, and children of Top Talent Pass Scheme arrivals.



本院行政總監蘇祐安先生(左十)、教育科主管林文傑先生(左九)與十多位屬校校長一同出席開幕典禮，並支持一眾參展的屬校教師。Mr. SU Yau On, Albert (left 10), Chief Executive of TWGHs, together with Mr. LAM Man Kit (left 9), Head of Education Division, and over ten TWGHs school principals, attended the Opening Ceremony and offered their support to the teachers at the booths.



活動消息
LATEST NEWS

19.7

東華三院文武廟丙午年包公誕 TWGHs Man Mo Temple “Pau Kung Fest” 2026

東華三院連續第二年舉辦「包公誕」，賀誕活動包括「包公祭解服務」、特色攤位及免費導賞，介紹廟內文物、包公生平及其清廉精神，同時分享東華三院文武廟作為法定古蹟的建築特色與文化價值。

TWGHs organised the “Pau Kung Fest” for the second consecutive year. The celebratory activities featured “Pau Kung’s Worship and Resolution Service”, special booths, and free guided tours highlighting the temple’s artifacts, Pau’s legacy of integrity, and the architectural and cultural significance of the Man Mo Temple as a declared monument.



主禮嘉賓本院庚申年總理楊國佳先生(前排右四)、丙午年總理楊國樑先生(前排左五)、行政總監蘇祐安先生(前排右三)及一眾嘉賓為賀誕貔貅進行傳統的點睛、簪花及掛紅儀式。The officiating guests, Mr. Alexander YEUNG (front row, right 4), Director 1980/1981, Mr. Edward YEUNG (front row, left 5), Director 2026/2027, Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 3), Chief Executive of TWGHs, and other guests performed the traditional eye-dotting and head decorations rituals for the festive Pixiu.



服務焦點
SERVICE FOCUS

24.7

殯儀館員工周年晚宴暨魯班先師誕 Funeral Parlours Staff Annual Dinner cum Lo Pan (Master) Festival

為感謝殯儀館員工過去一年的努力與貢獻，晚宴特別安排了豐富的互動遊戲及精彩抽獎環節，為活動增添不少歡樂。員工們齊聚一堂共享佳餚、加深情誼，並一同向魯班先師致敬。此外，晚宴期間亦向長期服務員工頒發獎座，以表謝意。

To express gratitude for the hard work and contributions of funeral parlour staff over the past year, the dinner specially featured exciting interactive games and a grand lucky draw, creating a joyful atmosphere. The gathering brought staff members together to enjoy delicious food, deepen friendships, and honour Master Lo Pan. In addition, long-service awards were presented during the dinner to recognise dedicated staff members for their continuous service.



本院行政總監蘇祐安先生(左)向員工頒發長期服務獎。Mr. SU Yau On, Albert (left), Chief Executive of TWGHs, presented long-service awards to staff members.



本院行政總監蘇祐安先生(右四)與員工合照留念。Mr. SU Yau On, Albert (right 4), Chief Executive of TWGHs, took a group photo with colleagues.

